
Iso-Ruokjärven suojeluyhdistys ry / Toimintakertomus kaudelta 2016: 1.5.2016 — 30.4.2017 
 
1. Jäseniä 32 maksanutta (edellisenä vuonna 27). Kaksi uutta jäsentä. 
 
2. Veikko Nyholm organisoi vesikasvien niittoa ja keräystä Liskin koneella (11. ja 13.6. sekä 28.—
29.8.2016). Yhdistys kustansi koneen siirron ja niittoa Ilanderin salmessa. Vitalahdesta ei löytynyt 
sopivaa niittojätteen nostopaikkaa. 
 
3. Yhdistys päivysti torilla la 11.6.2016. Osanotto oli erittäin niukka — ei sovellu jäsenhankintaan! 
 
4. Sammatin järvipäiville osallistuttiin yhdessä muiden Sammatin järvisuojeluyhdistysten kanssa 
(6.8.2016). 
 
5. Pidettiin juhannusjuhlat järveläisille Haapaniemessä (24.6.2016). ≈ 60 osanottajaa. Tässä yhteydessä 
kerättiin varoja arpajaisilla & kahvituksella (vapaaehtoinen maksu). 
 
6. Pidettiin vuosikokous Sammatin Marttatuvalla (7.8.2016). Osallistujia 14. 
 
7. Hallitus kokoontui ≈ 2 kertaa. 
 
8. Otettiin vesinäytteet (15.8.2016, Luvy). Lohjan kaupungin avustusta tähän ei tälläkään kertaa saatu.  
 
9. 3-vuotinen Hämjoki-pilottihanke käynnistyi. Avauskokous pidettiin 27.9.2016. Pj Klemola on 
osallistunut kokouksiin. 
 
10. Yhdistys liittyi jäseneksi Luvyyn 23.8.2016.   
 
11. Yhdistys liittyi yhteisöjäseneksi Sammatti 2017 ry:hyn tammikuussa 2017. 
 
12. Yhdistyksen nettisivut saatiin pystyyn toukokuussa 2016. 
 
13. Yhdistysrekisteri päivitettiin 18.8.2016. Pankkitiedot päivitettiin suullisesti Nordean konttorissa 
7/2016 ja kirjallisesti 8/2016. 
 
14. Tilikauden päättyessä 30.4.2017 yhdistyksen tilillä 345,46 € (ei velkasaldoa). 
 
  



Toimintasuunnitelma kaudelle 2017: 1.5.2016 — 30.4.2017 
 
 
1. Jatketaan jäsenhankintaa.  
 
2. Ollaan yhteydessä muihin Sammatin järvien suojeluyhdistyksiin sekä kalaosuuskuntaan. 
 
3. Ollaan mukana Hämjoen pilotissa (Länsi-Uudenmaan vesistökunnostusverkosto -hanke). Vetäjänä 
hankepäällikkö Maija Venäläinen / Luvy. Yritetään saada vesinäytteet yhteisessä näytteenotossa (mikäli 
tämä ei onnistu, pyritään ottamaan vesinäytteet yhdistyksen varoin). Kasvustokartoitusta ei ole tarjolla 
pilotissa; ainoastaan lomakkeet omatoimista tietojen keruuta varten. 
 
4. Ollaan yhteydessä Luvyyn ja Lohjan kaupungin ympäristöviranomaisiin (vesistötutkija Eeva Ranta / 
Luvy, ympäristöpäällikkö Risto Murto / Lohjan kaupunki). 
 
5. Osallistuttiin Sammatin järvipäiville 5.8.2017. 
 
6. Tarjotaan ja tuetaan vesikasvien niittoa järvemme rannoilla. Ensimmäinen niittokierros oli 1.—
2.7.2017 (toisesta niittokierroksesta ei tehty päätöksiä). Veikko Nyholm selvittää Soimavuoren 
niittopalveluita; näillä laitteissa teknisiä parannuksia. 
 
7. Pidettiin juhannusjuhlat Iso-Ruokjärven ranta-asukkaille 23.6.2017. ≈ 30 osanottajaa. 
 
8. Pidetään vuosikokous tänään 6.8.2017. 

 
9. Jaetaan jäsenille paikallista vesisuojeluinfoa. 
 
10. Ylläpidetään nettisivustoa. 
 
11. Päivitetään Iso-Ruokjärven tiedot Järviwikiin. 
 
12. Päätettiin, että yhdistyksen tili Nordeassa lakkautetaan (tilinkäyttöoikeudet tässä Tarja Peromaa ja 
ex-pj Pertti Väänänen.). Uusi tili avataan Länsi-Uudenmaan Säästöpankkiin. Tilinkäyttöoikeudet 
tulevat Tarja Peromaalle ja Tuomo Klemolalle. Pertti Väänäsen tilinkäyttöoikeus poistuu. 
 
13. Pidetään niittotalkoot Vitalahdessa la 12.8.2017 klo 14. Niittojätteet voidaan nostaa Saarnijokien 
rantaan. 
 
 
Toimintasuunnitelman käsittelyn yhteydessä keskusteltiin Iso-Ruokjärvellä toteutetusta 
hajajätevesineuvonnasta. Myös ruoppauksesta vesikasvien niitolle vaihtoehtoisena toimena 
keskusteltiin. 


